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                                           P R O T O K Ó Ł   Nr XXI/08  
 
XXI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 07 lutego 2008 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rewal.  
 
 
 Po wysłuchaniu krótkich wyjaśnień złoŜonych – na wniosek 
Przewodniczącej Rady - przez Wójta Gminy i Skarbnika Gminy dotyczących 
celu zwołania sesji nadzwyczajnej  prowadząca obrady Przewodnicząca 
Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 10.05 otworzyła 
obrady stwierdzając, iŜ aktualnie w posiedzeniu zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 10 radnych, co przy ustawowym składzie Rady 15 osób stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych oraz zaproszonych 
gości w osobach:  Wójta Gminy, Sekretarza Gminy i Skarbnika Gminy.  
  

Ad. 2. Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad 
dzisiejszej sesji:   

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia hipoteki.   
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
5. Wolne wnioski i zapytania.  
6. Zakończenie obrad.   

 
Ad. 3. Uchwała w sprawie ustanowienia hipoteki została podjęta 

jednogłośnie – głosowało 10 radnych.   
 

Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
W chwili obecnej nie jest przygotowany. Problem jaki został poruszony w 
interpelacji złoŜonej na piśmie przez radnych na ostatniej sesji będzie 
przedmiotem rozwaŜań na posiedzeniu Komisji Urbanistycznej jaka się zbiera 
na swoim posiedzeniu w dniu 8.02.2008 r.    
 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania.  
Radny H. Kowal – na spotkanie w dniu 14.02.2008 r. poprosić kierownictwo 
ZWiK – P. Z. Wołejszę i P. J. Gandurskiego.  
Radny K. Kwiatkowski zasygnalizował sprawę zawyŜonych ostatnio rachunków 
za gaz uŜywany w gospodarstwach domowych. Czy nie naleŜałoby wzorem 
innych miast wystąpić do zakładów gazowniczych  o wyjaśnienie tej sprawy.  
P. Wójt poinformował Radę o swoim spotkaniach jakie odbył ostatnio a 
dotyczących spraw ratowania naszego wybrzeŜa.  



 2

Jednym spotkań było spotkanie z prof. Furmańczykiem z U.S. na którym 
dowiedział się, iŜ wg badań naukowych polskie wybrzeŜe będzie powoli 
znikało, a jest to wynik efektu cieplarnianego. Palowanie moŜe nam pomóc, 
ale nie daje nam pełnej gwarancji – chociaŜ i tu ścierają się inne koncepcje. 
UwaŜa, Ŝe winniśmy zastosować metody mieszane zarówno refulacji  jak i 
palowania. Pewne kwoty na ten cel musimy zabezpieczyć w budŜecie gminy. 
Fachowcy mają opracować program ratowania wybrzeŜa.  
Zaproszona na posiedzenie P. R. Wielek – radca prawny ustosunkowała się do 
problemu zgłoszonego przez radnego K. Kwiatkowskiego a dotyczącego 
zawyŜonych rachunków za eksploatacje gazu dla celów domowych. 
Zaproponowała – system mieszany – tj. by obok wystąpienia Gminy kaŜdy 
mieszkaniec wystąpił indywidualnie z reklamacją po uprzednim uregulowaniu 
naleŜności.  
Zdecydowano, iŜ zostanie  przez P. R. Wielek przygotowane  pismo które 
zostanie wystosowane do stosownych adresatów oraz  podane do publicznej 
wiadomości mieszkańcom gminy.  
P. Wójt – powstały pewne zawirowania wokół odpłatności za korzystanie z 
obiektów sportowych przez młodzieŜ szkolną naszej gminy.   
Następnie poinformował o wypadku samochodu StraŜy Gminnej – w ostatni 
wtorek - w trakcie powrotu z wyjazdu słuŜbowego do Gryfic. Jadący nim  
straŜnik nie odniósł obraŜeń.         
   
          Ad. 6. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadzący sesję 
Przewodnicząca  Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 
10.40 zamknęła XXI nadzwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 
............................                                                        .........................................  
    protokółował                                                                                 Przewodnicząca Rady                                                                                                                                 


